Değerli Üyelerimiz, 
Azerbaycan Oftalmologları Cemiyeti (AOC) ev sahipliğinde AOC-TCOD ortak Uluslararası Oftalmoloji Sempozyumunun 25-26 Ekim 2024 tarihinde Azerbaycan’ın turistik Şeki kentinde yapılacağını sizlere duyurmaktan dolayı büyük bir memnuniyet duyuyoruz. Üyelerimizin değerli katkılarıyla bu etkinliğimizde sizlere oftalmolojinin tüm dallarında zengin bir bilimsel program sunacağımıza inanıyoruz. Diğer yandan Azerbaycan’ın bu yöresinde tarihsel ve doğal güzelliklerinin de keyfini hep birlikte çıkartabileceğiz. Sempozyum Türkçe, Rusça, İngilizce ve Azerbaycan dillerinde olup simultane tercüme yapılacaktır.
Sempozyuma katılmak isteyen meslektaşlarımızın  https://tinyurl.com/aso-tros adresinden kayıt yaptırmaları ve bilimsel açıdan katkıda bulunacakların aynı linke özetlerini İngilizce olarak 31 Mayıs 2024 tarihine kadar yüklemeleri gerekmektedir. Sempozyumda sunu yapan konuşmacıların sunu özetleri kongre bülteni olarak makaleleri ise AOC resmi yayın organı olan Oftalmologiya dergisinde yayınlayabileceklerdir. Özet ile ilgili koşullar TCOD web sitemizde https://tcod-tros.org/  bilgilendirme formunda yer almaktadır. Makaleler ise Oftalmologiya dergisi yazım kurallarına uygun olarak gönderilmelidir  (https://oftalmologiya.az/journal/articles/docs/information_for_authors_en.pdf).
Katılımcı üyelerimizin konaklama ve ulaşım konuları ile ilgili detaylar düzenleme komitesi tarafından ayrıca paylaşılacaktır.
Sizlerin değerli katkılarıyla ortak tarihsel ve kültürel sıkı bağlarımız olan üyelerimizi bir araya getirerek oftalmoloji standartlarımızı yükselteceğimize, dostluklarımızı pekiştireceğimize inanıyoruz.
Saygılarımızla
Prof.Dr. Elmar Qasimov,       Prof Dr. Öner Gelişken
       AOC  Başkanı                           TCOD Başkanı

Dear Members,
We are delighted to announce that the Azerbaijan Ophthalmology Society (ASO) will host the ASO-TROS joint International Ophthalmology Symposium in Sheki, Azerbaijan, on 25-26 October 2024. The symposium will feature a rich scientific program covering all sub-branches of ophthalmology, with valuable contributions from our members. Moreover, you will have an opportunity to explore the region's historical and natural beauty.
The symposium will be conducted in Turkish, Russian, English, and Azerbaijani, and simultaneous interpretation will be provided. Colleagues who wish to participate in the Symposium should register at  https://tinyurl.com/aso-tros and paste their abstracts in English by May 31, 2024, if they will contribute scientifically. Furthermore, the abstracts will be published in congress bulletins, and the articles will be published in Oftalmologiya journal, the official publication of ASO.  Please note that the guidelines for the abstracts are available in the information form on our TROS website: https://tcod-tros.org/. The articles must adhere to the writing guidelines set forth by the Oftalmologiya journal (https://oftalmologiya.az/journal/articles/docs/information_for_authors_en.pdf).
The organizing committee will provide information regarding accommodations and transfers to Sheki for the participants joining the event. 
We are confident this gathering will improve ophthalmology standards and foster stronger friendships among our members, sharing close historical and cultural ties. We are thrilled to witness your valuable contributions.
With regards
Prof.Dr. Elmar Qasimov,       Prof Dr. Öner Gelişken
       ASO  President                      TROS President

Уважаемые коллеги,
[bookmark: _GoBack]Мы рады сообщить вам, что 25-26 октября 2024 года Общество Офтальмологов Азербайджана (OОА) совместно с Обществом Офтальмологов Тюркcких Республик (ООТР) проведет совместный Международный офтальмологический симпозиум в городе Шеки, Азербайджана. Симпозиум будет включать насыщенную научную программу, охватывающую все сферы офтальмологии. Более того, у вас будет возможность изучить историческую и природную красоту региона.
Симпозиум будет проводиться на турецком, русском, английском и азербайджанском языках, будет обеспечен синхронный перевод. Офтальмологи, желающие представить свои научные достижения на симпозиуме, должны зарегистрироваться по адресу https://tinyurl.com/aso-tros  и разместить свои тезисы на английском языке до 31 мая 2024 года. Тезисы будут опубликованы в бюллетенях конгресса, а статьи в «Азербайджанском Офтальмологическом Журнале», официальном издании ООА. Рекомендации по составлению тезисов доступны в информационной форме на нашем сайте TROS: https://tcod-tros.org/.
Условия относительно составления тезисов представлены во вложенном файле. Статьи должны соответствовать требованиям, установленным журналом «Азербайджанский Офтальмологический Журнал» (https://oftalmologiya.az/journal/articles/docs/information_for_authors_ru.pdf).
Оргкомитет предоставит информацию о размещении и трансфере в Шеки для участников, присоединяющихся к мероприятию. 
Мы уверены, что благодаря вашему ценному вкладу мы сможем повысить стандарты современной офтальмологии и укрепим дружеские отношения, объединив наших членов, с которыми у нас тесные исторические и культурные связи.
С уважением,
Проф. Эльмар Касимов, 
председатель ООА.
Проф. Онер Гелишкен,
председатель ООТР.
